
 
 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde den 24. oktober 2022 
 
Mødedeltagere:   
Anika Rée (ARE) 
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP)   Afbud 
Maria Veto (MVE) 
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP) 
Mette Pihl Køster (MPK)   Afbud 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS)  
Jonas Bille (JB)  
 
Anne Christiansen (AC) kommunalbestyrelsesrepræsentant  
 
Anne Sofie Bentsen (ASB) (suppleant) 
Kasper Fløe Svenningesen (KFS) (suppleant)  
 
Elevråd:    Afbud 
 
 
Skoleledelse: 
Kristine Juel Sklander (KS) 
 
Referent:  
Eva Krag 
 
 
Ad 1: Velkomst 
Emner til eventuelt? - Ingen emner 
 
Godkendelse af referat. - Referat blev godkendt. 
 
Ad 2: Meddelelser 
Elevtal, afgang og tilgang - 3 elever ud og 3 nye ind. 
 
Medarbejdersituationen 

- Vi har ansættelsesproces til VA 
 
Status, trafik ved Nærum 

- Vej og park kommer ud og ser på mulighederne. 
 
Status vedligeholdelses projekter 

- Vi har igangsat processen med at indhente tilbud på diverse indkøb. 
 
Ad 3: Elevrådet deltog ikke. 
 
Ad 4: Sidste nyt fra BSU 

- Anne – gav kort status på budgetforlig. Politikernes overordnede mantra er, at skolerne skal 
opleve en frisættelse. Det tænkes ind i en ny tildelingsmodel. 
De nuværende sammenlagte skoler fortsætter som sammenlagte og Holte skal igennem en 
vejledende folkeafstemning. Hver afdeling skal være selvstændig med egne traditioner.  
Det skal undersøges om Rudersdal skal have et 10. klasses tilbud. 

- Lærernes arbejdstidsaftale – skal forhandles med de respektive parter. 



 
 

 

- Der er aftalt penge til Musikskolen og Naturskolen og en del penge til genopretning af PPR  
området. 

- Der er afsat penge til Ravnholm Skoles renovering. 
 
Ad 5:  Status på klassefordelingen i det kommende skoleår 

- Skolen arbejder på at finde en god model. 
 

Ad 6: Gennemgang af den planlagte byggeproces 
- KS gennemgik tegningerne. Vi er i tæt dialog med kommunikationsafdelingen, så der 

kommunikeres ud i tilpas rækkefølge. 
 

Ad 7: Ledelsesstatus – ingen nyt. 
 
Ad 8: KS skriver ud om næste step ift. Rambøll rapport. 
 
Ad 9: Eventuelt – intet. 
Anika mangler tilbagemelding om lyden på 5 årgang afd. Nærum 
 
 


